
Kedves Andrea! 

 

Még egyszer köszönöm a kiránduláson részt vevőként, és a NESZ alelnökeként is a szíves fogadtatást 

és hogy megismerhettük azt a nagyszerű munkát, amit Ekecsen végeznek. 

Nem csak azt, hogy a sérült embereknek méltóságukat megtartó, minőségibb életet biztosító alkotó 

munkát tesznek lehetővé, hanem azt is, hogy mindezt a megfelelő hozzáértő szakemberrel magas 

színvonalra is tudták emelni. 

Székesfehérváron a püspökség szervezte adventi vásáron rendre megjelennek az egyházmegye 

fenntartásában lévő hasonló intézmények munkáikkal, ami a gondozottak önbecsülését és az 

egészséges emberek általi jobb elfogadást, segítőkészséget is egyszerre növeli. 

Sajnos az ellenkező oldal negatív eredményeit is ismerem. Feleségem éveken át ápolónő volt a János 

Kórház pszichiátriai osztályán.  A magyarországi egészségügyi rendszerben bekövetkezett változások 

miatt, miszerint "emberi jogaikra való hivatkozással" korábban megszüntették az ápoltak munkával 

való foglalkoztathatóságát azt eredményezte, hogy nagymértékben csökkent kezelhetőségük, 

romlott kedélyállapotuk.  

Ehhez képest élmény volt, amit Önöknél tapasztaltunk. 

További jó munkát és sikereket kívánok tevékenységükhöz! 

 

Ott jártunkkor említettem, hogy nálunk Székesfehérváron rendszeresen szervezünk szövés 

témakörben szakmai napokat. 

Egyesületünk aktív szerepet vállal a szövés területén a NESZ-ben, a Dunántúlon lassan "központtá" 

növi ki magát. 

Alább néhány esemény az elmúlt bő egy évből tájékoztatásul. 

A programjainkra szeretettel várjuk Önt, vagy más szövés iránt érdeklődőket is. (Most is van olyan 

résztvevő, aki Felvidékről jön egy-egy eseményre.) 

Pongrácz Zoltán, a NESZ alelnöke 


